
R.3-: En conjunt m'agrada tot, la passada de la nit en el fons potser és una tonte-
ria, però fa gràcia!.

R.4-: Molts joves han sortit a estudiar fora i no les han viscudes massa... és com
totes les coses, també depèn de caràcters!.

R.5a: Ara gairebé no ho podem seguir, però m'agrada molt ballar la dansa i anar tots
plegats a fer el vermut a Can CAssó... l'any passat encara ens hi vam escapar.

Rlò-i Sí, és clar! però també si es fessin en un diumenge perdrien l'encant, ja no - 
seria tan íntim... Me n'he adonat, però, que a vegades ho valoren més els forasters que
els mateixos del poble; és ben bé que no sabem apreciar prou bé el que tenim, fins que
no ho perdem.

La gent d'Arbúcies ens ha explicat de quina manera viuen les Enramades, ara volem que 
la gent que tenen els maldecps per fer els preparatius ens en parlim. Parlant d'organit
zació de les Enramades hi ha de sortir en Jaume Samora!
- Assabenta'ns una mica de com ha nascut aquesta comis
sió i la gent que la formeu?

Fins ara, hi havia un representant de cada carrer, ja 
feia molts anys que erem els mateixos, però a l'hora de
la veritat no feiem gaire res.
Enguany el Consell Municipal de Turisme ha fet una cr.i 

da a nous col·laboradors i d'una sèrie de reunions han 
sortit de 30 a 50 persones que se n'han fet càrrec. D'a
quests se n'han fet grups, d'acord amb les seves prefe
rències i s'han responsabilitzat de les diferents tas
ques: organització, publicitat, atendre els músics...
Un coordinador general potser no hi és, però el conse

ller de Turisme de moment fa el fet.
- Amb quin pressupost compteu? D'on prové'l 
Aquest any ja no es passarà casa per casa a cobrar, a

més de que duia molta feina, era violent i en quedaven
sense pagar; L'Ajuntament ferà recaptació mitjançant els impostos municipals i com que 
compten gastar més de la quantitat assignada (350 ptes. per família) ens ha dit que da
vant d'un possible dèficit se'n farà càrrec.
- Hom diu que les Enramades van de capa caiguda, malgrat la dita, encara és manté la fes 
ta. Què ens en dius d'aquesta decadencia?
Les Enramades són unes festes que sempre les hem vist igual, s'animen soles; potser sí 

que les hem tingut un xic descuidades, però aquests grups hi són perque fassin una revi
falla.
- Hi ha innovacions enguany?
Sí, i amb les innovacions hi participarà més tothom. Ja s'encetarà amb la cercavila - 

dels Serafins, el dijous al vespre, i no fent-se les "alfombres" s'ha preparat una sar- 
dinada, una cremada de rom i Havaneres per donar pas a les festes.
Al ball del castell, del dissabte al vespre, hi tindrem en Jaume Arnella, hi haura jocs 
de cucanya i concurs de rodolins.
- T'hi falta o sobra alguna cosa?
M'hi sobra l'especulació i les ganes de la gent de treure-n'hi el suc; i també en a- 

quests dies encaminem a la mainada al vici. M'hi falta la participació de tothom.
- Quina part de la festa t'agrada més?
L'enramada, és quan hi ha un contacte més directe amb el veí després cadascú se'n va 

per la seva.
- La balles, la dansa?
Sí, home! Sempre l'he ballada; s'ha de desvetllar en els joves les ganes de ballar-la.

- I la gent gran, creus que amb la seva participació ajuda a mantenir el caire tradicio
nal de les Enramades?

Són els principals animadors i fan que l'altra gent tingui ganes de continuar-la. Potser 
és perquè no ens n'adonen que no són unes festes més, sinó la "FESTA" del poble,
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